
PROTOKOLL
vid sammanträde i Djurgårdens Idrottsförenings Överstyrelse 
den 5/11/51 på Stadion;

närvarande: S. Larson, K.E. Nordlund, G. Rinman, 
S. Hellborg, I. Norén, K. Liliequist 
samt revisorn K. Sundholm

§ 1. Ordf. Öppnade sammanträdet och begärde föredragning av protokoll
från den 15/10, vilket godkändes i föreliggande skick.

§ 2. Norén rapporterade från Bordtennisförbundets 25-årsjubileum, var
vid han överlämnat DIF:s diplom och deltagit såsom inbjuden DIF-
representant vid bankettbordet med en kostnad för DIF på c:a 20 kr. 
Rinman rapporterade om en i handboll skadad spelare, som sektionen 
ansåg borde ifrågakomma för någon slags kontantersättning, eftersom 
spelarna ej är försäkrade. Rinman åtog sig att närmare undersöka 
fallet. Handbollssektionens svaga idrottsliga resultat påtalades.

§ 3. Liliequist redogjorde för underhandlingar om schaktningsarbetet i
skidbacken. Åkare J. Petterssons offert på kr. 2.800:- hade ned
pressats till kr. 2.500:- och eftersom hans offert var den enda, 
som inkommit, hade den därmed accepterats. I anslutning härtill 
redogjorde Larson för underhandlingarna med Idrottsstyrelsen, vilka 
strandat på att IS inte disponerade folk för detta arbete.

§ 4. Rinman redogjorde för div. skulder för skidsektionen, bl.a. kr.
1.650: - för ett 30-tal tröjor från NK, och påtalade även att sek
tionen trots upprepade påstötningar ännu ej lämnat redovisning för 
1950 års träningsläger. Beslöts meddela, att Överstyrelsen ej kun
de ta någon befattning med sektionens affärer med mindre än att 
denna redovisning färdigställdes. Sektionen skulle i övrigt re
kommenderas att återställa tröjorna till NK.

§ 5. Sammanträdet övergick till konferens med bordtennissektionens re
presentanter för fastställande av anslag. Beslöts att anslaget 
skulle maximeras till kr. 1.650:-, varav kr. 400:- skulle utbetalas 
utöver tidigare förskottsanslag intill årets slut. Sektionen för
klarade sig intresserad av ett erbjudande att förlägga vissa av sina 
allsvenska matcher till DIF:s brottnihgslokal.

§ 6. På kallelse infann sig boxningssektionens styrelse representerad av
S. Holmberg, C.G. Jansson och H. Holmberg för att lämna en del kom
pletterande upplysningar om vissa ekonomiska transaktioner vid "ryss
boxningarna”. Uppgifterna noterades av Sven Larson för att vidare
befordras till Svenska Boxningsförbundet, som infordrat desamma.

§ 7. Hellborg meddelade, att Svenska Brottningsförbundet erbjudit DIF
22-24 febr. 1952 som tävlingsdagar i Eriksdalshallen och att ett 
turkiskt lag kunde engageras för c:a kr. 20.000:- Truppen kunde 
säljas i landsorten för 10-12.000 kr. Hellborg fick uppdrag att 
ytterligare sondera förutsättningarna. Sven Larson framförde Över
styrelsens eloge för sektionens utmärkta tävlingsarrangemang den 
31/10 och 1-2/11.

§ 8. Supporterklubben efterlyste några plåtar och märken på av den
skänkta gåvor. Uppdrogs åt sekr. att meddela klubben att plåtar och 
märken skulle med det snaraste placeras på pjäserna.

§ 9. Liliequist redogjorde för ett intermezzo i samband med fotbolls
sektionens avslutningsfest efter matchen mot Malmö den 28/10. Be
slöts a.tt tillskriva lagledaren Redestad och påtala det olämpliga 
att i samband med en officiell fest kritisera viss ledamot av ÖS. 
Kopia på brevet skulle tillställas fotbollssektionens styrelse.

§ 10. Fastställdes nästa sammanträde till den 19/11/51 kl. 18.
§ 11. Avslutade ordf. sammanträdet.


